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Grundejerforeningen Favrholmvænget

Fra: Grundejerforeningen Favrholmvænget <favrholm.grf@gmail.com>
Sendt: 25. maj 2023 01:40
Til: undisclosed-recipients:
Emne: Opfølgning på den nye gartner

Kære alle 
 
Hermed blot en kort status på opstarten med vores nye gartner.  
Opstarten er en del mere tung, end vi havde forventet 
Flere har allerede henvendt sig vedr den temmelig mangelfulde græsslåning. 
Vi vil gerne sige tak for henvendelserne :-) 
I øjeblikket har vi en meget tæt dialog med gartnerfirmaet, så der ikke er tvivl om, hvilken forventning vi har til deres 
udførelse af opgaverne. 
Vi skiftede gartner, fordi vi brugte alt for meget tid på at følge op på dårligt udført arbejde. Behovet for opfølgning 
er desværre endnu ikke mindsket. Vi har fortsat en tro på, at kvaliteten i deres arbejde løftes til et acceptabelt 
niveau inden for kort tid. 
Løftes kvaliteten mod forventning ikke til et acceptabelt niveau inden for kort tid, så tager vi konsekvensen af det 
 
På vegne af bestyrelsen 
 
Lene Nygaard 
 
     
 
 
--  
Bestyrelsen for grundejerforeningen Favrholmvænget  
Se mere om foreningen på Hjemmesiden. 


